

**PEJABAT DAERAH DAN TANAH
SEBERANG PERAI TENGAH**

MEMBAIKI DAN MENAIKTARF GERAI MENKUNANG, PENANTI, SPT

Bilangan Butiran	Hal-hal Kerja atau Perkakas	BILANGAN DAN BESARNYA					Unit	Harga	JUMLAH
		Bil	P	L	D	Kuantiti			RM
1	<u>KERJA-KERJA PERMULAAN</u> Menyediakan laporan bergambar sebelum, sedang dan siap kerja dan syarat-syarat am sebagai syarat-syarat kerja dengan insuran, tenaga buruh, bahan - bahan, peralatan, kenderaan dan sebagainya untuk melaksanakan kerja.								
2	<u>KERJA-KERJA PEMBERSIHAN KAWASAN</u> Kerja-kerja memotong, mencabut akar membersihkan dan membawa keluar semua sisa-sisa sampah keluar dari tapak bina termasuk kos sukat sempadan.		90.00	10.00		900.00	m ²		
	Kerja-kerja menebang pokok dan mencabut akar pokok di kawasan tempat letak kereta	1				1.00	no		
3	<u>MEMBINA DATARAN KEJAT</u> Kerja-kerja membekal membina penutup longkang konkrit bertetulang untuk laluan masuk kawasan gerai harga termasuk papan acuan dan lain-lain kerja berkaitan.		8.00	1.20	0.15	1.44	m		
	Kerja-kerja mencuci kawasan sedia tapak menghamparkan lapisan crusher run merata dan memadatkan 50mm lapisan premix.		35.00	18		630.00	m ²		
	membekal membina dan memang papan tanda nama gerai berukuran 6m x 1.4m dan lain-lain kerja berkaitan.	1.00				1.00	Unit		
4	<u>SALIN BUMBUNG DEK LOGAM</u> Kerja-kerja membekal membina dan memasang baru kekuda bumbung bagi 3 unit gerai tambahan menggunakan kerangka besi 'C-Channel', termasuk bumbung jenis dek logam berombak mengikut binaan bumbung dari gerai asal.	3.00	3.00	6.00		54.00	m ²		
	Kerja-kerja membuka dan menggantikan bumbung dek berlogam pada 4 unit bangunan gerai asal dan lain-lain kerja berkaitan.	4.00	3.00	6.00		72.00	m ²		
	Kerja-kerja membekal dan memang awning bumbung dek logam berombak bertiang, serta palung air hujan.		12.20	6.10		74.42	m ²		
	Kerja-kerja pendawaian bagi bangunan tambahan serta membekal 8 unit lampu kalimaan serta 4 unit kipas gantung							L/S	
5	<u>KERJA-KERJA AKHIR</u> Lain-lain kerja yang tidak terdapat pada senarai di atas tetapi dapat membantu menambah baik & kerja kerja membawa keluar sisa-sisa binaan.								
	JUMLAH								

JUMLAH DARI MUKA SEBELAH								
6	PERINGATAN : -							
(i)	Perubahan / pindaan kerja tertakluk kepada keadaan tapak dan penyeliaan.							
(ii)	Kuantiti ini hanya sebagai panduan sahaja kepada kontraktor dan pejabat ini tidak menjamin ketepatannya.							
(iii)	Kebersihan semasa atau selepas menjalankan kerja di tapak bina mestilah dijaga.							
(iv)	Sebarang kerosakan pada sesalur perkhidmatan di bawah tanah, harta awam atau lain-lainnya akibat kerja-kerja berkenaan adalah tanggungjawab pihak pemborong sendiri.							
(v)	Permulaan kerja - kerja konkrit dan ikatan besi atau pindaan mestilah diberitahu kepada penyelia bertugas.							
(vi)	Tempoh kecacatan (defect period) bagi projek ini adalah selama (6) bulan berkuatkuasa dari tarikh penyerahan semula inden.							
JUMLAH								
TAMBAHAN 6% GST								
JUMLAH BESAR								

**JUMLAH PERAKUAN UNTUK DIBAYAR SEBANYAK RM
(RINGGIT MALAYSIA :**

**SAHAJA
SAHAJA)**